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Генерални секретар Министарства спољних послова Вељко Одаловић изјавио је данас
да није добро да се Србији испостављају рачуни и обавезе, за које апсолутно није била
крива, нити одговорна и да би се могло догодити, да, ако Војислав Шешељ сам не оде у
Хаг, да се Србији као услов испостави да га изручи.

  

  

Одаловић је на РТС-у рекао да је то крајње неодговорно, јер је Шешељ пуштен из
хуманитарних разлога који нису престали и да је најбољи коментар дала бивша
портпаролка Трибунала у Хагу Флоренс Артман која је рекла да је Хаг "крив за циркус".

  

Поводом одлуке да Жалбено веће Хашког трибунала наложи Претресном већу да
моментално опозове одлуку о пуштању Шешеља на привремену слободу и да нареди
његов повратак у притворску јединицу трибунала у Схевенингену, Одаловић је указао да
је Хашки трибунал формиран на начин супротан правилима, да је "ад хок суд" који је
показао да није дорастао задатку.

  

Одаловић је истакао да је одлука да се Шешељ врати у Хаг донета у тренутку када је
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Србија окренута реформама, стабилизацији укупног стања, поправљању стандарда и
нормализацији односа са светом и када на мапи света добија сасвим другу позицију.

  

"Ради се нешто у чему ми нисмо ни учествовали", рекао је Одаловић.

  

Подсетивши да је Шешељ сам отишао у Хаг, Одаловић је оценио да се Србији у овом
тренутку испостављају рачуни када то апсолутно ничим није заслужила.

  

На питање о хеликоптерској несрећи која се догодила у Сурчину 13. марта у којој је
погинуло седам особа, Одаловић је рекао да су извештаји урађени и испоштовани рокови
и да је важно да се разјасне све околности.

  

(Танјуг) 
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